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ΠΡΟΣ: ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Αίτημα ενημέρωσης σχετικά με τον σχεδιασμό εξεύρεσης σταθερών δομών για τα 

νηπιαγωγεία που λειτουργούν σε προκατ αίθουσες 

Σας ενημερώνουμε για τις ενέργειες που έγιναν από την πλευρά μας στο πλαίσιο της 

διαδικασίας αιτημάτων μεταβολών στις σχολικές μονάδες 

 

Ο Σύλλογος Διδασκόντων του 3ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης υπέβαλε εμπρόθεσμα στην 

Δ Διεύθυνση αίτημα για την ίδρυση νέου Νηπιαγωγείου με μετατροπή του παραρτήματός του σε 

ανεξάρτητη σχολική μονάδα με βάση τον σταθερά μεγάλο αριθμό των εγγεγραμμένων 

μαθητών/τριών, την χιλιομετρική απόσταση που διανύουν καθημερινά οι μεταφερόμενοι με 

λεωφορείο μαθητές/τριες μεταξύ της σταθερής δομής (Περγάμου 4) και του Παραρτήματος  (πλ. Β. 

Γεωργίου) που είναι 1,9 χιλιόμετρα και την τεράστια δυσκολία ενιαίας λειτουργίας του 

Νηπιαγωγείου.  

Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης, στηρίζοντας το αίτημα των συναδελφισσών, 

απέστειλε ανάλογο έγγραφο στη Δ Διεύθυνση με ερώτημα τι προτίθεστε να κάνει ο Δ/ντης 

Εκπαίδευσης γι αυτό το κρίσιμο ζήτημα. 

Στην απάντησή του ο Δ/ντής ΠΕ της Δ Αθήνας διευκρίνιζε ότι δεν προτίθεται να ζητήσει να 

ιδρυθεί νέα σχολική μονάδα στην συγκεκριμένη περιοχή, γιατί λειτουργούν ήδη το 8ο και το 12ο 

Νηπιαγωγείο καθώς και Παράρτημα του 8ου. Αλλά, αναγνωρίζοντας την ανάγκη για μια νέα 

σχολική μονάδα, έχει ζητήσει από το Δήμο την  ανεύρεση νέου χώρου - σταθερής δομής σε πιο 

κοντινή απόσταση από το κυρίως κτίριο του 3ου Νηπιαγωγείου. Μάλιστα, έχει απευθύνει εγγράφως 

το αίτημά του στο Δήμο Νέας Σμύρνης. 

Γνωρίζουμε ότι στις 4/4/2023, ο Δ/ντής ΠΕ της Δ Αθήνας κ. Κουμέντος απέστειλε έγγραφο 

προς το Δήμο Νέας Σμύρνης με θέμα: « Αίτημα για παραχώρηση αιθουσών για την κάλυψη 

των  αναγκών φοίτησης νηπίων και προνηπίων» με το οποίο εισηγείται: «Α) την χρήση ως 

σχολικού χώρου 3 αιθουσών επί της οδού Ελ. Βενιζέλου 23, στο κτίριο που στεγάζεται η 

ΓΕΧΑ. Οι χώροι είναι αχρησιμοποίητοι είτε έχουν αποσπασματική χρήση. Β)την χρήση ως 

σχολικού χώρου 2 ισόγειων αιθουσών επί της οδού  Φιλαδελφείας και Πλ. Βασιλ. Σοφίας 

στο κτίριο που στεγάζονται οι Πρόσκοποι. Οι χώροι χρησιμοποιούνται μόνο τα 

Σαββατοκύριακα και μόνο οι αίθουσες του πρώτου ορόφου. Και οι δύο αυτές προτάσεις θα 

εξυπηρετήσουν τις ανάγκες φοίτησης μεγάλου αριθμού νηπίων –προνηπίων που πλεονάζουν στα 
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υπάρχοντα νηπιαγωγεία και αναγκάζονται να μεταφέρονται σε πολύ μεγαλύτερη απόσταση από 

αυτή της σχολικής περιφέρειας που ανήκουν κανονικά με αποτέλεσμα την ταλαιπωρία πολλών 

οικογενειών του οικείου Δήμου».  

  

Κατόπιν όλων αυτών, θέλουμε να ρωτήσουμε τους αρμόδιους και το Δημοτικό Συμβούλιο: 

-Έχει προχωρήσει κάτι στην κατεύθυνση την οποία εισηγείται ο Δ/ντής ΠΕ της Δ Αθήνας;  

-Πότε θα προχωρήσει η διαδικασία αναζήτησης σταθερών δομών για τα Νηπιαγωγεία που 

σήμερα λειτουργούν σε προκατ αίθουσες και αντιμετωπίζουν σοβαρά λειτουργικά 

προβλήματα; 

-Πότε θα λειτουργήσει η διαπαραταξιακή επιτροπή για το κτιριακό με τη συμμετοχή των 

φορέων της Εκπαίδευσης;  

 

 


